

Linmark Group Limited, listed on the Main Board of The Stock Exchange of Hong Kong Limited in May 2002, is a fast growing one-stop global sourcing and supply chain management solutions provider. With a presence in 28 cities in 19 countries and territories, the Group offers comprehensive and efficient sourcing solutions to its customers, the majority of whom are leading retail chain operators, well-known brands, wholesalers, mail order houses and department stores in North America, Europe, Asia and Africa.

林麥集團有限公司於2002年5月在香港聯合交易所有限公司主板上市，乃發展迅速的一站式全球採購及供應鏈管理解決方案供應商。集團的網絡遍佈位於全球19個國家及地區的28個城市，為客戶提供全面的及極具效率的採購解決方案。集團的主要客戶為北美洲、歐洲、亞洲及非洲的大型零售連鎖店、著名品牌商、批發商、郵購公司及百貨公司。

CONTENTS 目錄

Corporate Profile 公司簡介	Inside Front Cover 封面內頁	FAQ 常見問題解答	1
At a Glance & Global Network 概覽及全球網絡	2	Financial Highlights 財務摘要	4
Chairman's Statement 主席報告書	6	Report of the Chief Executive Officer 行政總裁報告書	9
Biographical Details of Directors and Senior Management 董事及高級管理層資料	21		
Corporate Governance 公司管治	27	Investor Relations 投資者關係	29
Reports and Accounts 報告書及財務報告	31	5-Year Financial Summary 五年財務概要	112
Corporate Information 公司資料	114	Shareholder Information 股東資料	Inside Back Cover 封底內頁